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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a védőnőkkel?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Magyarországon közel 2500 krónikus ápolási ágy van a kórházakban, melyekből – egy rendelet
tervezet alapján - első szakaszban kicsit több, mint 300 ilyen ágyat adnak át a szociális szektornak.
Mint tudjuk a szociális  ellátás keretében plusz szolgáltatásokat is nyújtanak a betegek számára,
ilyenek  például  a  mentális  egészséget  javító  foglalkozások  is.  Azonban  nem  ismertek  a
részletszabályok.

Kérem, hogy szíveskedjék válaszolni az alábbi kérdésekre:

1. Hajlandó-e elismerni a kormány, a szociális ellátórendszerben dolgozó ápolók munkáját 
azzal, hogy a bérüket az egészségügyben dolgozó ápolók béréhez igazítja?

2. Mennyi plusz forrást biztosít az állam a befogadó intézményeknek a szükséges átalakítások
elvégzéséhez?

3. Pontosan milyen ütemezésben kívánja a kormány átadni a maradék krónikus ágyakat a 
szociális ellátó rendszernek?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2023. június 01.

Tisztelettel:

Kanász-Nagy Máté
(LMP)


